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‘De invoering van de Wet Inburgering is uitgesteld. (...) We verwachten in 2020 de 
meeste uitgaven.’
Kunt u in het kort uitleggen om wat voor extra uitgaven het bij de Wet Inburgering gaat?

antwoord We verwachten in 2020 geen ‘extra’ uitgaven. Het betreft kosten voor de 
implementatie van de nieuwe wet inburgering per 2021. Als u hier meer over wilt lezen, 
verwijs ik u graag naar de informatienota over de Veranderopgave Inburgering ((DOC-19-
188398)) die is verzonden naar u op 1 oktober 2019.
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‘Voordat we een routekaart opstellen, moeten we eerst de volgende vragen 
beantwoorden: 1. Wat voor gemeente willen we zijn? 2. Welke voorzieningen willen we 
onze inwoners bieden? 3. Welke accommodaties en vastgoed hebben we hiervoor 
nodig?’
Wie gaat, binnen de gemeente Medemblik, de antwoorden op deze vragen formuleren, 
nu de visieontwikkeling door een meerderheid van de raad is weggestemd?

Antwoord De gemeenteraad heeft de behoefte aan een helder en eenduidig accommodatiebeleid
meerdere keren benadrukt. Het college is met u van mening dat er kaders nodig zijn die
als grondslag dienen voor het voorzieningen- en accommodatiebeleid. Aard en omvang
van de vastgoed portefeuille maakt dit noodzakelijk. Er ligt een uitdaging om op de
lange termijn de kosten van alle voorzieningen/accommodaties binnen onze begroting
te kunnen dragen.
Het college ontwerpt, vanuit zijn rol en verantwoordelijkheid, een proces om te komen
tot dat accommodatiebeleid. Het ophalen van de kaders daarvoor bij o.a. de raad is
daar één element van. Het college legt graag een procesvoorstel bij u voor.


